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内容概要

　　《鲁滨逊漂流记》是世界上最伟大的经典文学名著之一。
故事的主人公鲁滨逊是一位志存高远的英国青年，他决意成为一名海员航游世界。
一次在去非洲航海途中，船遇到风暴，他成了全船唯一的幸存者。
在一个无人的荒岛上，他开始了与世隔绝的生活。
为了生存，他种植谷物，驯养山羊，建造了堡垒、住所和船只。
他从吃人部落手中救出一名土著人，取名为“星期五”，“星期五”成为他在荒岛上最忠诚的朋友；
他协助英国船主收复了被海盗占领的大船⋯⋯凭借智慧和勇气，他克服了难以想象的困难，将生命的
不平凡延续下去，并终于等到了获救的机会。
最后，他告别了生活了28年的荒岛，返回了英国。

　　
《鲁滨逊漂流记（插图.中文导读英文版）》一经出版，很快就成为当时最受关注和最畅销的文学作品
，至今已被译成世界上几十种文字，曾经先后几十次被改编成电影、电视剧、卡通片等。
无论作为语言学习的课本，还是作为通俗的文学读本，本书对当代中国的青少年都将产生积极的影响
。
为了使读者能够了解英文故事概况，进而提高阅读速度和阅读水平，在每章的开始部分增加了中文导
读。
同时，为了读者更好地理解故事内容，书中加入了大量的插图。
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章节摘录

　　I had a neighbor， a Portuguese of Lisbon， but born of English parents，whose name was Wells， and in
much such circumstances as I was. I call him my neighbor， because his plantation lay next to mine and we went
on very sociably together. My stock was but iow， as well as his; and we rather planted for food than anything else
for about two years. However， we began to increase，and our land began to come into order; so that the third
year we planted some tobacco and made each ofus a large piece of ground ready for planting canes in the year to
come.; but we both wanted help and now I found， more than before，I had done wrong in parting with my boy
Xury.　　But alas! for me to do wrong that never did right was no great wonder： I had no remedy but to go on; I
was gotten into an employment quite remote to my genius and directly contrary to the life I delighted in and for
which I forsook my father's house， and broke through all his good advices; nay， I was coming into the very
middle station， or upper degree of low life， which my father advised me to before and which， ifl resolved to go
on with， I might as　well ha' stayed at home and never have fatigued myself in the world as I had　done; and I
used often to say to myself， I could ha' done this as well in England among my friends as ha' gone 5000 miles off
to do it among strangers and　savages in a wilderness， and at such a distance as never to hear from any part of
　the world that had the least knowledge of me.　　⋯⋯
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